

Dear Edsel Ford Parents and Guardians,



Welcome back to what will be an unprecedented school year! I would like to convey to you that as I have already stressed to the Edsel Faculty and Staff- Our goal is to get off to the best start possible for all involved in this new remote learning plan. That includes students, parents and teachers! For planning purposes, here are a few details about the start of the year. We will continue to send pertinent information out as soon as possible – so please continue to check [StudentConnect](#) and [ParentConnect](#) on a regular basis. We plan to release student schedules prior to August 31st.

Because we are starting the year remotely- it is vital that we have your most recent and updated contact information in [ParentConnect](#) and [StudentConnect](#). If we do not have that correct information it could result in a delay of student schedule or important information we send out.

In order to get our students what they need to participate remotely- We have arranged for a drive thru pickup by grade levels for the week of August 31 – September 3rd: We will be giving out Chromebooks, Supplies, Textbooks, etc.....

***Also if students have any textbooks to still turn in from last semester- please bring them on your assigned day and we will have a drop off table.**

Pickup Dates and Times:

Monday, August 31st - 9th Grade Pick Up 9am-12 Noon

Tuesday, September 1st - 10th Grade Pick Up 9am-12 Noon

Wednesday, September 2nd – 11th Grade Pick Up 9am-12 Noon

Thursday, September 3rd – 12th Grade Pick Up 9am -12 Noon

The Pick Ups will be held near the teacher/bus Sliding Doors at the back of the school- you may enter off Pelham. There will be signs and tables set up.

**We do not have a traditional hard copy welcome packet as we have shifted all of that information on-line – Please visit [our school blog](#) for grade specific and general information. [9th Grade](#), [10th & 11th Grades](#), [12th Grade](#).

I want to stress that online remote learning for the fall will be more structured than what students and parents saw in the spring after the emergency school closures due to COVID-19. Students will be expected to attend live virtual classes with their teacher every school day and attendance will be counted. Work will be graded on a more traditional scale, unlike the standards used in the spring.

We are thrilled that all Dearborn Public School teachers and students will be using Schoology, including lessons taught live via Zoom. Schoology will provide a central hub for students to connect to all their teachers and find and submit all their lessons and assignments. The secure platform also gives teachers more control over their virtual

classroom, including how students interact during live lessons. We will make every effort to provide training for students and parents as soon as possible.

We are also in the process of planning a virtual Orientation/Open House. We will send out specific details soon.

The last item to share is the daily schedule for instruction. In short, students should plan on being live (virtually) every day from 12:00-3:10pm as attendance will be taken and the audit policy applies. As of August 31st, students will receive directions and assignments from their teachers through their email for what they have been assigned to work on independently. Starting September 8th, we are planning for teachers to hold live instruction through the Zoom platform. Specific details will follow very soon as we get closer to these dates.

Virtual/Remote High School Schedule

	A Day		B Day	
Asynchronous Learning: Independent Practice	8:15 -9:10am	4th hour - Independent practice with available support	8:15 -9:10am	1st hour - Independent practice with available support
	9:15 -10:10am	5th hour - Independent practice with available support	9:15 -10:10am	2nd hour - Independent practice with available support
	10:15 -11:10am	6th hour - Independent practice with available support	10:15 -11:10am	3rd hour - Independent practice with available support
	11:15 -11:55am	Lunch	11:15 -11:55am	Lunch
Synchronous Learning: Live Virtual Zoom Session	12 - 1pm	1st hour - Live Virtual Instruction (Zoom)	12 - 1pm	4th hour - Live Virtual Instruction (Zoom)
	1:05 -2:05pm	2nd hour - Live Virtual Instruction (Zoom)	1:05 -2:05pm	5th hour - Live Virtual Instruction (Zoom)
	2:10 -3:10pm	3rd hour - Live Virtual Instruction (Zoom)	2:10 -3:10pm	6th hour - Live Virtual Instruction (Zoom)

More to come soon- Thanks,

Principal Casebolt

Proud Principal Edsel Ford High School



حضرة اهالي طلاب أدسل فورد الأعراء،

أهلاً بكم من جديد إلى ما سيكون عام دراسي غير مسبوق! أود أن أبلغكم أنه كما أكدت بالفعل لموظفين مدرسة أدسل فورد - هدفنا هو الانطلاق إلى أفضل بداية ممكنة لجميع المشاركين في خطة التعلم عبر الإنترنت. يتضمن الطلاب و الأهالي والمعلمين! لهدف التخطيط ، هنا بعض التفاصيل حول بداية العام. سنستمر في إرسال المعلومات في أقرب وقت ممكن - لذا يرجى متابعة [StudentConnect](#) و [ParentConnect](#) يومياً. نخطط لإصدار جداول الطلاب قبل ٣١ أغسطس.

نظراً لأننا نبدأ العام عبر الإنترنت - فمن الضروري أن يكون لدينا أحدث معلوماتكم في [StudentConnect](#) و [ParentConnect](#) . إذا لم تكن لدينا هذه المعلومات الصحيحة ، فقد يؤدي ذلك إلى تأخير جدول الطالب أو المعلومات المهمة التي نرسلها.

من أجل الحصول على ما يحتاجون إليه طلابنا للمشاركة عبر الإنترنت - لقد رتبنا drive thru من خلال الصف الدراسي للأسبوع من ٣١ آب (أغسطس) إلى 3 أيلول (سبتمبر): سنقدم أجهزة ال Chromebook والمستلزمات والكتب المدرسية وما إلى ذلك ...

* أيضاً إذا كان لدى الطلاب أي كتب مدرسية يجب عليهم تسليمها من الفصل الدراسي الماضي - يرجى إحضارها في اليوم المخصص لك وسيكون لدينا طاولة إنزال.

تواريخ وأوقات الاستلام:

الاثنين، ٣١ أغسطس - الصف التاسع: من الساعة ٩ صباحاً - ١٢ ظهراً

الثلاثاء، ١ سبتمبر - الصف العاشر: من الساعة ٩ صباحاً - ١٢ ظهراً

الأربعاء، ٢ سبتمبر - الصف الحادي عشر: من الساعة ٩ صباحاً - ١٢ ظهراً

الخميس، ٣ سبتمبر - الصف الثاني عشر: من الساعة ٩ صباحاً - ١٢ ظهراً

سيتم جمع الأغراض بالقرب من الأبواب المنزلة للمدرس في الجزء الخلفي من المدرسة - يمكنك الدخول من بلهام (Pelham). ستكون هناك علامات و طاولة معدة.

** ليس لدينا نسخة ورقية من رزمة الترحيب حيث قمنا بتحويل كل هذه المعلومات عبر الإنترنت - يرجى زيارة [صفحة مدرستنا](#) على الإنترنت للحصول على معلومات عامة وخاصة بالصف. [الصف التاسع والعاشر والحادي عشر](#) و [الصف الثاني عشر](#).

أريد أن أؤكد أن التعلم عبر الإنترنت في الخريف سيكون أكثر تنظيمياً مما شاهدته الطلاب و الأهالي في الربيع بعد إغلاق المدارس بسبب فيروس كورونا (COVID-19). يُتوقع من الطلاب حضور دروس افتراضية مباشرة مع معلمهم كل يوم دراسي وسيتم احتساب الحضور. سيتم تصنيف العمل على نطاق أكثر تقليدية ، على عكس المعايير المستخدمة في الربيع.

يسعدنا أن جميع معلمي وطلاب مدرسة ديربورن العامة سيستخدمون Schoology ، بما في ذلك الدروس التي يتم تدريسها مباشرة عبر Zoom. سيوفر Schoology مركزاً للطلاب للتواصل مع جميع معلمهم والبحث وإستلام جميع دروسهم وواجباتهم وإرسالها. يمنح

النظام الأساسي الآمن أيضاً المعلمين مزيداً من التحكم في الفصل الدراسي الافتراضي ، بما في ذلك كيفية تفاعل الطلاب أثناء الدروس الحية. سنبدل قسارى جهندا لتوفير التدريب للطلاب و الأهالي في أقرب وقت ممكن.

نحن نخطط أيضاً لتوجيه افتراضي / بيت مفتوح. سنرسل تفاصيل محددة قريباً.

العنصر الأخير الذي يجب مشاركته هو الجدول اليومي للتعليمات. باختصار ، يجب أن يخطط الطلاب للاتصال بالإنترنت يومياً من الساعة 12:00 إلى 3:10 مساءً حيث سيتم تسجيل الحضور وتطبيق سياسة التدقيق. اعتباراً من 31 آب (أغسطس) ، سيتلقى الطلاب التوجيهات والمهام من معلمهم عبر بريدهم الإلكتروني لما تم تكليفهم بالعمل عليه بشكل مستقل. بدءاً من الثامن من سبتمبر ، نخطط للمدرسين لإجراء تعليم مباشر من خلال برنامج Zoom. سنتبع التفاصيل المحددة قريباً جداً بمجرد اقتربنا من هذه التواريخ.

جدول المدرسة الثانوية الافتراضية / عبر الإنترنت

	يوم A		يوم B	
التعليم غير المتزامن: ممارسة بشكل مستقل	8:15 - 9:10 صباحاً	الحصة الرابعة - ممارسة مستقلة مع الدعم الموفر	8:15 - 9:10 صباحاً	الحصة الأولى - ممارسة مستقلة مع الدعم الموفر
	9:15 -10:10 صباحاً	الحصة الخامسة - ممارسة مستقلة مع الدعم الموفر	9:15 -10:10 صباحاً	الحصة الثانية - ممارسة مستقلة مع الدعم الموفر
	10:15 -11:10 صباحاً	الحصة السادسة - ممارسة مستقلة مع الدعم الموفر	10:15 -11:10 صباحاً	الحصة الثالثة - ممارسة مستقلة مع الدعم الموفر
	11:15 -11:55 صباحاً	غداء	11:15 -11:55 صباحاً	غداء
التعليم المتزامن: حصة افتراضية مباشرة على برنامج ZOOM	12 - 1 بعد الظهر	الحصة الأولى - تعليم افتراضي مباشر) (ZOOM	12 - 1 بعد الظهر	الحصة الرابعة - تعليم افتراضي مباشر (ZOOM)
	1:05 -2:05 بعد الظهر	الحصة الثانية - تعليم افتراضي مباشر (ZOOM)	1:05 -2:05 بعد الظهر	الحصة الخامسة - تعليم افتراضي مباشر (ZOOM)
	2:10 -3:10 بعد الظهر	الحصة الثالثة - تعليم افتراضي مباشر (ZOOM)	2:10 -3:10 بعد الظهر	الحصة السادسة - تعليم افتراضي مباشر (ZOOM)

المزيد سيأتي قريباً - شكراً ،

